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      ΑΠΟΦΑΣΕΙΣ ΤΑΚΤΙΚΟΥ Δ.Σ. Πέμπτη 1η Ιουλίου 2021 

Παρόντες/παρούσες: Καραμπά Σοφία, Μαντζαβράκου Ανθή, Στεφάνου Αχιλλέας, 

Κουρκούνη Φωτεινή, Μπογιατζής Φίλιππος, Τσαχουρίδου Κυριακή, Μελαμπιανάκη Ζέττα 

ΘΕΜΑ 1ο : ΑΝΑΣΥΝΘΕΣΗ ΠΡΟΕΔΡΕΙΟΥ 

Σήμερα Πέμπτη 1 Ιουλίου 2021 στις 10.30 πμ συνήλθαν σε τακτική συνεδρίαση τα 

μέλη του ΔΣ του Συλλόγου Εκπαιδευτικών ΠΕ Νέας Σμύρνης «Ο Χρυσόστομος Σμύρνης», 

με θέμα «Ανασύνθεση Προεδρείου».  Παρόντα ήταν και τα 7 μέλη του ΔΣ.  

Η απερχόμενη Πρόεδρος έκανε την παρακάτω πρόταση: 

Πρόεδρος η Καραμπά Σοφία από την Αγωνιστική Συσπείρωση. Αντιπρόεδρος η 

Μαντζαβράκου Ανθή από την Ε.Ρ.Α.  

Γενικός Γραμματέας ο Στεφάνου Αχιλλέας από την Αγωνιστική Συσπείρωση.  

Ταμίας η Κουρκούνη Φωτεινή από την Ε.Ρ.Α.  

Δεν κατατέθηκε άλλη πρόταση. Στην μυστική ψηφοφορία που ακολούθησε, τα 

αποτελέσματα έχουν ως εξής: 

Για τη θέση της Προέδρου: Καραμπά Σοφία, 6 ΥΠΕΡ -1 ΛΕΥΚΟ  

Για τη θέση της Αντιπροέδρου: Μαντζαβράκου Ανθή 6 ΥΠΕΡ-1 ΛΕΥΚΟ 

Για τη θέση του Γ. Γραμματέα: Στεφάνου Αχιλλέας 6 ΥΠΕΡ-1 ΛΕΥΚΑ 

Για τη θέση της Ταμία: Κουρκούνη Φωτεινή 6 ΥΠΕΡ-1 ΛΕΥΚΟ 

Θα εκδοθεί σχετική ανακοίνωση προς όλους, με τα στοιχεία μελών του ΔΣ.   

ΘΕΜΑ 2ο : Ενημέρωση για την υπεράσπιση της συναδέλφισσας Νιόβης Καλοκύρη και 

οικονομική στήριξη. 

 Η συναδέλφισσα ενημέρωσε το ΔΣ για την πορεία της υπόθεσής της. Είναι φανερό ότι η 

διαδικασία και η άδικη ταλαιπωρία της θα κρατήσει πολλά χρόνια. Όλοι και όλες είμαστε 

σίγουροι/ες ότι θα βγει νικήτρια και θα δικαιωθεί. Έχει τη διαβεβαίωσή μας ότι θα είμαστε 

στο πλευρό της μέχρι την τελική δικαίωση. Το ψυχολογικό κόστος είναι ανυπολόγιστο και 

το οικονομικό κόστος μεγάλο. Ο Σύλλογός μας σε μια συμβολική κίνηση αλληλεγγύης, 

στηρίζει τη συναδέλφισσα οικονομικά.  

ΘΕΜΑ 3ο : Ενημέρωση για την εφαρμογή της Δίχρονης Υποχρεωτικής Προσχολικής Αγωγής 

και Εκπαίδευσης. 

Έγινε ενημέρωση από τη συναδέλφισσα Ζέττα Μελαμπιανάκη για τα παρακάτω:  

Από τα 11 Νηπιαγωγεία της Νέας Σμύρνης μετακινούνται προς Παραρτήματα  275 παιδιά.  

Η κατανομή τους έγινε με πρόταση των συναδελφισσών Προϊσταμένων των 

Νηπιαγωγείων προς τη Δ Διεύθυνση, με πολύ κόπο και πόνο ψυχής καθώς 



υποχρεώθηκαν να μετακινήσουν τα παιδιά τους εκτός του κορμού της σχολικής μονάδας. 

Η διαδικασία έγινε σύμφωνα με το νόμο, που ορίζει ως κριτήριο μετακίνησης τη 

χιλιομετρική απόσταση μεταξύ της κατοικίας μαθητή/τριας και Παραρτήματος. Η τραγωδία 

που εξελίσσεται με τη υποχρέωση μετακίνησης μικρών παιδιών σε τέτοιες αποστάσεις, 

ΔΕΝ ΕΙΝΑΙ ΕΥΘΥΝΗ ΤΩΝ ΕΚΠΑΙΔΕΥΤΙΚΩΝ.  ΕΙΝΑΙ ΑΠΟΚΛΕΙΣΤΙΚΗ ΕΥΘΥΝΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ.  

Από τη πλευρά του Δήμου:  

ΔΕΝ αναζητείται καμιά λύση για το σοβαρότατο πρόβλημα της χωροταξικής κατανομής, 

αφού ΛΕΙΠΟΥΝ ΑΙΘΟΥΣΕΣ ΓΙΑ ΤΟ ΚΕΝΤΡΟ ΚΑΙ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΝΩ ΝΕΑ ΣΜΥΡΝΗ. Αποκλειστικά 

υπεύθυνη γι αυτό το αδιέξοδο είναι η Δημοτική Αρχή και οι Υπεύθυνοι Παιδείας, που 

αρνούνται να βρουν λύσεις. Επιμένουν σε μια αβάσιμη και διαρκώς διαψευδόμενη 

προσδοκία, ότι θα μειωθεί ο μαθητικός πληθυσμός και δε θα χρειαστεί να ξοδέψει ο Δήμος 

ΤΙΠΟΤΑ για νέες σχολικές υποδομές αφού θα «αρπάξει» αίθουσες Δημοτικών Σχολείων για 

να λύσει το πρόβλημα των νέων αιθουσών που χρειάζονται στα Νηπιαγωγεία. Είναι 

ανεξήγητη και τουλάχιστον παράλογη αυτή η επιμονή,  την ώρα που φέτος καταγράφηκε 

αύξηση των μαθητών της Α τάξης δημοτικού κατά 20% (από 417 σε 501) και η Νέα Σμύρνη 

γεμίζει με νέες πολυκατοικίες!  

Η κατάσταση που έχει δημιουργηθεί σημαίνει ότι:  

• Τα 38 υπεράριθμα νήπια/προνήπια του 7ου Ν/Γ Ν. Σμύρνης θα μετακινηθούν σε παράρτημα 

το οποίο θα στεγαστεί σε σταθερές δομές (σχολικές αίθουσες) σε γεωτεμάχιο που στεγάζει 

μονάδες της δευτεροβάθμιας εκπαίδευσης (1ο και 2ο ΕΠΑΛ). Δηλαδή, τα 38 παιδιά που 

«πλεονάζουν» από το 7ο Νηπιαγωγείο (Κράτητος και Αποστολάκη) θα μετακινούνται σε 

απόσταση δηλαδή, περίπου 2 χιλιομέτρων. Έγινε αίτημα προς την Περιφέρεια από την 

Προϊσταμένη του 7ου Νηπιαγωγείου για την καθημερινή μεταφορά των παιδιών με λεωφορείο. 

Περιμένουμε να εγκριθεί, ως τελευταία λύση.  

• Τα 41 παιδιά που «πλεονάζουν» από το 11ο Νηπιαγωγείο (Κιουπετζόγλου 14Α) 

μετακινούνται πλατεία Δέγλερη (Ευξ. Πόντου και Μεταμορφώσεως και Μετρών), μια απόσταση 

που είναι πάνω από 1 χιλιόμετρο! Έγινε αίτημα προς την Περιφέρεια από την Προϊσταμένη του 

11ου Νηπιαγωγείου για την καθημερινή μεταφορά των παιδιών με λεωφορείο. Το πιθανότερο είναι 

ότι δεν θα εγκριθεί, αφού η απόσταση είναι λιγότερη από 1100 μ. Θα πρέπει να ζητήσουμε να 

αναλάβει ο Δήμος το κόστος της μεταφοράς, σαν τελευταία λύση.  

Από τη πλευρά μας εκδόσαμε ανακοίνωση, επαναλαμβάνοντας μερικές μόνο από τις 

πάμπολλες προτάσεις που έχουν τεθεί. 

-Γιατί δεν φτιάχνεται Παράρτημα για το 11ο Νηπιαγωγείο π.χ. στο κτίσμα της Πλατείας Ζαρίφη; κλπ 

-Γιατί δεν φτιάχνεται Παράρτημα για το 7ο Νηπιαγωγείο π.χ. στη ΓΕΧΑ ή στο κτίριο των 

Προσκόπων; κλπ 

ΕΠΙΠΛΕΟΝ, υπάρχει μεγάλη ανησυχία για το αν θα προλάβει να έχει έτοιμες τις 

αίθουσες την 1η Σεπτέμβρη, αφού 



• Οι εργασίες για την τοποθέτηση 5 αιθουσών ΠΡΟΚΑΤ στην Δέγλερη και 2 αιθουσών 

ΠΡΟΚΑΤ στην Μηδείας 2 προχωρούν με ρυθμό χελώνας (υπενθυμίζουμε: έχουν 

εξασφαλισμένη χρηματοδότηση, με 777.280,32 € από το Πρόγραμμα Δημοσίων 

Επενδύσεων με έγκριση από τις 02-06-2020).  

• ΔΕΝ γνωρίζουμε τι συμβαίνει με τις 2 αίθουσες ΠΡΟΚΑΤ που θα τοποθετηθούν στην 

αυλή του Α Β/Ν Σταθμού. Ενώ το Δημοτικό Συμβούλιο της 31/5 απέρριψε την πρόταση για 

τοποθέτησή τους, ο Αντιδήμαρχος Παιδείας έχει δώσει κανονικά στη Δ΄ Διεύθυνση τις 2 

αυτές αίθουσες και έχουν κατανεμηθεί σε αυτές τα 41 πλεονάζοντα παιδιά των 3ου και 10ου 

Νηπιαγωγείου.   

• ΔΕΝ υπάρχει καμιά πρόταση για την αντικατάσταση των δύο αιθουσών του Β Β/Ν 

σταθμού, του οποίου η παραχώρηση απορρίφθηκε από το Δημοτικό Συμβούλιο στις 31/5.  

• ΔΕΝ έχει ξεκινήσει η ανακατασκευή και η διαμόρφωση του χώρου για τις 2 αίθουσες 

που ήταν γραφεία του πρώην ΙΕΚ, στη Μηδείας.  

 

Μετά από συζήτηση που έγινε, αποφασίστηκαν ομόφωνα τα παρακάτω:  

• Συνεχίζουμε τις ανακοινώσεις πίεσης προς το Δήμο.  

• Επιμένουμε στη διεκδίκηση άλλων λύσεων για το 7ο και 11ο Νηπιαγωγεία. 

• Επειδή δε γνωρίζουμε εάν υπάρχουν ακόμη «προσδοκίες» του Δήμου για να 

«αρπάξει» αίθουσα από το συγκρότημα 4ου –Αγ. Ανδρέα ή άλλου σχολείου, είμαστε 

σε επιφυλακή. 

• Θα διεκδικήσουμε από τη Δ Διεύθυνση μείωση ωραρίου για τις Προϊσταμένες των 

Νηπιαγωγείων με Παραρτήματα, ζητώντας να χαρακτηριστούν τα νηπιαγωγεία 2ο, 3ο 

7ο 8ο και 9ο ως «λειτουργικά 4θεσια».  

 

Συναδέλφισσες και συνάδελφοι, το ΔΣ του Συλλόγου μας,  

σας εύχεται καλή ξεκούραση και ΚΑΛΟ ΚΑΛΟΚΑΙΡΙ! 


